
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine,  konaného dňa  29. 03. 2007 

 
 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, poverená vedením MsÚ 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 

Ing. Miroslav Balog 
  JUDr. Iveta Bžánová 
  Ing. Ján Čop, zástupca primátora  
  MUDr. Štefan Čopík 
  Pavol Diňa 
  Ing. Ján Harmaňoš 
  MUDr. Jozef Homza 
  MVDr. Vladislav Juško 
  MUDr. Mária Kostelníková 
  MUDr. Andrej Kulan  
  Ing. Štefan Nevoľník 
  Mgr. Ľubov Reháková 
  Ing. Jozef Savka 
  MUDr. Miroslav Suchý 
  Anton Vass 
 
Ospravedlnení: MUDr. Marek Andraščík 
   Michal Lukša 
  
Prizvaní: Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí  
  Mgr. Jozef Zobka, vedúci oddelenia školstva 
  Ing. Marián Výhonský, vedúci oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
  Ing. Jana Makajová, vedúca oddelenia sociálneho 
  Marta Savková, poverená vedením oddelenia správy majetku a služieb 
  Jaroslav Radoňak, poverený vedením MsP Snina 
  Anna Brečková, hovorkyňa MsÚ Snina  
  Ján Pavlík, riaditeľ VPS Snina 
  MVDr. Gabriela Alušíková, riaditeľka MsKS Snina 
   
Program: 

1. Otvorenie 
2. Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 
3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 29. 03. 2007  
4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra k 29. 03. 2007  
5. VZN mesta Snina o ochrane životného prostredia a o verejnom poriadku  
6. Informatívna správa o bezpečnostnej situácii v meste Snina  
7. Rokovací poriadok komisií MsZ 
8. Dodatok č. 2 k „Zásadám na odpredaj pozemkov na podnikateľské účely“ v meste Snine 
9. Dodatok č. 1 k Zmluve č. 1/2007 o výkone vo verejnom záujme v mestskej hromadnej 

doprave v Snine 
10. Analýza stavu základných škôl a materských škôl 
11. Delegovanie zástupcov mesta do mestskej školskej rady 
12. Informácia o projektoch „Rekonštrukcia výrobných hál Snina“ a „Priemyselný park Snina“  
13. Zmluva o nájme hrobového miesta 
14. Návrh opráv a rekonštrukcia mestských komunikácií pre rok 2007 
15. Odpustenie pohľadávok športovým klubom za používanie športových zariadení mesta 
16. Návrh na vyradenie dlhodobého majetku z evidencie VPS  
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17. Návrh na úhradu za používanie tréningového ihriska s umelým trávnikom a osvetlením  
18. Návrh na schválenie finančnej dotácie pre Nadáciu ART.EAST  Snina 
19. Návrh na prerozdelenie finančných dotácií na rok 2007 
20. Návrh na vydávanie mesačníka „Naša Snina“ 
21. Doplnok uznesenia MsZ č. 1/2006 zo dňa 29. 12. 2006  
22. Plán činnosti kontrolnej komisie pre rok 2007  
23. Plán činnosti MsKS na rok 2007  
24. Informatívna správa o presťahovaní mestskej knižnice  
25. Informácia o pracovnej dobe MsP  
26. Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina a zrušenie uznesenia MsZ č. 18/2007 zo dňa  

01. 02. 2007 
27. Zmena časti uznesenia MsZ č. 949/2006 zo dňa 19. 10. 2006 
28. Zmena uznesenia MsZ č. 905/2006 zo dňa 25. 07. 2006  
29. Zmena uznesenia MsZ č. 777/2006 zo dňa 14. 02. 2006  
30. Zmena uznesenia MsZ č. 957/2006 zo dňa 09. 11. 2006 
31. Zrušenie uznesenia MsZ č. 966/2006 zo dňa 22. 11. 2006  
32. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj parc. č. KN 2588/39, 2588/14, 2588/38 
33. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku 1253/33 
34. Zriadenie vecného bremena pre Hoang Van Diepa  
35. Interpelácia poslancov 
36. Rôzne  

a) Žiadosť o stanovisko k zriadeniu súkromnej špeciálno-pedagogickej poradne  
b) Zmena uznesenia MsZ č. 9/2007 zo dňa 01. 02. 2007  

37. Záver 
 

 
K bodu 1) Otvorenie 
      
      Ing. Štefan Milovčík - otvoril štvrté riadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na  
ktorom všetkých srdečne privítal.  Na dnešné rokovanie boli prizvaní:  konateľ spoločnosti 
Nemocnica Snina, s.r.o. – MUDr. Lukáč, riaditelia úradov štátnej správy, riaditeľ OO PZ Snina, 
riaditelia MsKS a VPS Snina, náčelník MsP a vedúci oddelení MsÚ. 
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Schválenie programu: 
    Program dnešného rokovania obdržali poslanci v pozvánke spolu s materiálmi.  
 
Do programu je potrebné doplniť materiály, ktoré nie sú uvedené v pozvánke a poslanci ich 
obdržali pred začiatkom zasadnutia:  
36 A)  Žiadosť o stanovisko k zriadeniu súkromnej špeciálno-pedagogickej poradne 
36 B)  Zmena uznesenia MsZ č. 9/2007 zo dňa 01. 02. 2007  
36 C) Návrh na opravu fasády Kultúrneho a spoločenského strediska  
 
Ďalej je potrebné doplniť si materiál č. 14 Návrh opráv a rekonštrukcia mestských komunikácií 
pre rok 2007. 
 
Mestská rada navrhuje z dnešného programu stiahnuť tieto materiály:  

20. Návrh na vydávanie mesačníka „Naša Snina“ 
22. Plán činnosti kontrolnej komisie pre rok 2007  
32. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj parc. č. KN 2588/39, 2588/14, 2588/38 
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     Ing. Jozef Savka – navrhuje doplniť do programu bod č. 36 D) – Návrh na zvolenie 
podpredsedu komisie ochrany verejného poriadku, bezpečnosti a dopravy.  
 
     Ing. Ján Čop – navrhuje doplniť do programu bod č. 34 E) - Poskytnutie zálohovej platby pre 
dopravcu Jaroslava Zarembu – EJZATOUR. 
 
     Mgr. Ľubov Reháková – navrhuje doplniť do programu bod č. 34 F) - Zmena prílohy uznesenia 
MsZ č. 12/2007 zo dňa 01. 02. 2007. 
 
Hlasovanie za program s navrhovanými zmenami:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, , Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – spolu 12 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: MUDr. Štefan Čopík, Mgr. Juraj Skrip – spolu 2 poslanci  
 
Voľba návrhovej komisie: 
     Ing. Štefan Milovčík - za členov návrhovej komisie určujem: JUDr. Ivetu Bžánovú    

MVDr. Vladislava Juška  
Antona Vassa          

 
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip– spolu 13 
poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: JUDr Iveta Bžánová, Anton Vass – spolu 2 poslanci  
 
     Ing. Štefan Milovčík - za overovateľov zápisnice určujem: MUDr. Jozefa Homzu       
                    Mgr. Juraja Skripa       
 

      - za zapisovateľku:  p. Moniku Dunajovú 
 

 
K bodu 6) Informatívna správa o bezpečnostnej situácii v meste Snina  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval JUDr.. Ladislav Pira, riaditeľ OO PZ Snina.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     JUDr. Ladislav Pira – podal bližšie informácie k danému materiálu  
 
     MUDr. Štefan Čopík – má oddelenie PZ SR v Snine dostatočné materiálne vybavenie 
a personálne obsadenie?  
 
     JUDr. Ladislav Pira – prebieha personálne obsadzovanie. Má sa spojiť obvod v Snine 
s obvodom v Stakčíne. Techniky by mohlo byť na oddelení viac.  
 
 
 
 



 4 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e    n a    v e d o m i e    informatívnu správu 
o bezpečnostnej situácii v meste Snina.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 36/2007  

 
 
 
 

K bodu 2) Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Čop, zástupca primátora. Spracovala Monika Dunajová, 
zapisovateľka MsR a MsZ, oddelenie organizačné a vnútorných vecí. 
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – pred dnešným MsZ boli poslanci vo výrobných halách v PP Snina. Haly 
sú obsadené a pracuje sa v nich. Oboznámil poslancov o činnosti MsR a úradu od začiatku 
volebného obdobia.  
 
     MUDr. Jozef Homza – reštitučné nároky – opätovne prehodnotiť žiadosť p. Pandulu – jeho 
pozemok bol odpredaný obchodnej sieti LIDL – úloha.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – týmto prípadom sa budeme opätovne zaoberať na zasadnutí MsR.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
  
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e    n a    v e d o m i e    správu o činnosti Mestskej rady 
v Snine od ostatného zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – spolu 
14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: Ing. Jozef Savka – spolu 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 37/2007  
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K bodu 3) Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 29. 03. 2007  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e    n a    v e d o m i e    kontrolu plnenia uznesení MsR 
a MsZ k 29. 03. 2007,    r u š í    uznesenie MsZ č. 665/2005 zo dňa 06. 10. 2005. 
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 38/2007  
 
 
 
K bodu 4) Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra k 29. 03. 2007  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prijaté opatrenia pri bytoch na str. 10, bod 1 – vypísať výberové 
konanie na výkon správy.  
 
     Ing. Jana Rosičová – výberové konanie je vypísané, ale  trvá to 2 mesiace, preto je v správe 
uvedený termín do 30. 06. 2007.  
 
     Ing. Jozef Savka – aké sú závery z rokovaní s TENERGOM?  
 
     Ing. Jana Rosičová – s Tenergom sme zatiaľ nerokovali, ale z úradu sme zaslali oficiálny list na 
Tenergo s prosbou o určenie termínu na stretnutie.  
 
     Ing. Jozef Savka – penále za nesplnenie úloh sa nikde neobjavuje. Zmluva nebola dodržaná 
a podmienky neboli splnené.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – po rokovaní pristúpime k sankciám. Skôr, než pristúpime k uplatneniu 
sankcií, je  potrebné si s Tenergom všetko vyjasniť a vysvetliť.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e    n a    v e d o m i e    výsledky kontrolnej činnosti 
k 29. 03. 2007 a stav vybavovania sťažností a petícií k 31. 12. 2006.  
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Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 39/2007  
 
 
 
K bodu 5) VZN mesta Snina o ochrane životného prostredia a o verejnom poriadku  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ján Pavlík, riaditeľ VPS 
Snina.  
 
     Ing. Ján Čop - mestská rada odporúča doplniť do čl. 12, bod 1, písmeno f) text: „v 
reštauračných zariadeniach od 11.00 hod. do 14.00 hod. a pri školských zariadeniach v okruhu cca 
200 metrov“ a schváliť tento materiál aj s týmto doplnkom.  
 
     Ján Pavlík – k VZN boli vznesené pripomienky. Niektoré boli zapracované, niektoré nie.  
 
    Ing. Jozef Savka – odstrániť novovytvorené skládky popri Ciroche na Table (hlavne pri lávke 
k SAD). Navrhuje po meste rozmiestniť veľkokapacitné kontajnery  – úloha.  
 
     Ján Pavlík – najhoršie je to pri lávke SAD. Pôjdu to dať do poriadku. Kontajnery nie sú 
potrebné, pretože v meste sa všetko zbiera a separuje. Preto nevidí dôvod na rozmiestnenie 
veľkokapacitných kontajnerov.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – prosí občanov, aby hlásili, keď uvidia niekoho voziť odpad na divokú 
skládku. Policajti nemôžu byť všade.  
 
     MUDr. Štefan Čopík – navrhuje, aby sa do čl. 10, bod 6 doplnilo slovo „extraviláne“.  
 
     Ján Pavlík – nenašiel to nikde v zákone. Takto to má vo VZN aj mesto Prešov.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – prečo nebolo toto VZN vo všetkých komisiách?  
 
(na zasadnutie prišiel MUDr. Miroslav Suchý – 15.00 hod. – spolu 16 poslancov)  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – nesúhlasí s doplnením článku 12, bod 1, písmeno f) v časti týkajúcej 
sa fajčenia pri školách.  
 
     Ing. Jozef Savka – plechové garáže sústrediť na jedno miesto – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – návrhová komisia navrhuje, aby sa o navrhovanom doplnku hlasovalo 
osobitne.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje, aby sa materiál stiahol z rokovania a doplnil sa o vznesené 
pripomienky.  
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Hlasovanie za doplnenie písmena f) v článku 12: 
za:  Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – spolu 9 
poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: Ing. Ján Harmaňoš, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 
spolu 4 poslanci  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie aj s doplnkom v čl. 12.  
 
Návrh na uznesenie:  
    Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 
78/2007 o ochrane životného prostredia a o verejnom poriadku.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 13 poslancov  
proti:  Mgr. Juraj Skrip – spolu 1 poslanec  
zdržali sa: JUDr Iveta Bžánová, Mgr. Ľubov Reháková – spolu 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 40/2007  
 
 
K bodu 7) Rokovací poriadok komisií MsZ 

 
Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Ján Čop, zástupca primátora.  

      
     Ing. Ján Čop - mestská rada odporúča v článku 6, bod 1 opraviť „mesiac“ na „dva mesiace“ 
a schváliť tento materiál s touto zmenou. 
 
     Ing. Jozef Savka – neurčoval by, ako často sa má komisia stretávať. Komisia zasadá vtedy, keď 
je to potrebné.  
 
     Ing. Ján Čop – prosí komisie, aby si pozvánky a materiály na zasadnutie posiela e-mailom, 
pokiaľ je to možné.  
 
     Ing. Jozef Savka – garantom komisií MsZ mesačne vyplácať odmenu – ide o prácu naviac. 
Výšku necháva na primátora – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie vrátane zmeny v bode 6.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Rokovací poriadok komisií Mestského 
zastupiteľstva v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: Ing. Jozef Savka, - spolu 1 poslanec 
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     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 41/2007  
 
 
 
K bodu 8) Dodatok č. 2 k „Zásadám na odpredaj pozemkov na podnikateľské účely“  

v meste Snine 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Marta Savková – podala bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   dodatok č. 2 k „Zásadám na odpredaj 
pozemkov na podnikateľské účely“ v meste Snina.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 16 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 42/2007  
 
 
 
K bodu 9) Dodatok č. 1 k Zmluve č. 1/2007 o výkone vo verejnom záujme v mestskej  

hromadnej doprave v Snine 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Marta Savková – podala bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Dodatok č. 1 k Zmluve č. 1/2007 o výkone vo 
verejnom záujme v MHD v Snine na rok 2007 medzi objednávateľom: Mesto Snina, Ul. strojárska 
2060, 069 01   Snina a dopravcom: Jaroslav Zaremba  EJZATOUR, autobusová doprava, Ul. 
budovateľská 1430/1, 069 01 Snina.  
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Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 16 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 43/2007  
 
 
K bodu 35) Interpelácia poslancov  
 
     Ing. Štefan Milovčík – čo je pravdy na tom, č úrad práce sa má opäť sťahovať na sídlisko do 
pôvodných priestorov pri Jase?  
 
     PhDr. Marcela Pohlová – je tendencia, že úrad práce sa nasťahuje späť do pôvodných 
priestorov z dôvodu šetrenia, pretože nájomné v terajších priestoroch je vysoké.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – na ministerstvo je potrebné napísať list.  
 
     Ing. Jozef Savka – požiadať zároveň o to, aby nám budovu pri Jase odpredali na zriadenie domu 
dôchodcov.  
 
     PhDr. Marcela Pohlová – informovala o vývoji nezamestnanosti v regióne Snina. Vo februári 
bol oproti februáru 2006 pokles nezamestnaných o 2,53 %. V evidencii je 2389 uchádzačov 
o zamestnanie, z toho je 151 absolventov škôl. Upozorňuje, že do 31. 03. 1007 treba zaplatiť odvod 
vo výške 3 mesačnej minimálnej mzdy, ak zamestnávateľ zamestnáva viac ako 20 občanov 
a nezamestnáva žiadneho zdravotne postihnutého.  11. 04. 2007 bude v Humennom v dome kultúry 
prebiehať burza pracovných miest.  
 
 
 
K bodu 10) Analýza stavu základných škôl a materských škôl 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, vedúci 
oddelenia školstva.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Ing. Štefan Milovčík – je potrebné uvažovať o racionalizácii škôl v meste. Je to vážna téma, ale 
je potrebné riešiť to a nájsť racionálne riešenie, aby pomohlo vyučovaciemu procesu.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – do materiálu nie sú zahrnuté uznesenia z komisií vznesené k tomuto 
materiálu.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – komisia školstva neodporúča v najbližšom čase rušiť základnú školu.  
 
     Ing. Jozef Savka – návrh komisie na ochranu verejného poriadku, bezpečnosti a dopravy je, aby 
sa v priebehu 5 rokov nerušila základná škola.  
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     Mgr. Juraj Skrip – treba urobiť energetický audit na školách, aby sme vedeli, ktorá škola 
koľko potrebuje na teplo, aby učitelia neboli krátení na platoch z dôvodu plnenia si povinností voči 
Tenergu.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – audit to nevyrieši, školy treba zatepliť a zrekonštruovať.  
 
     Ing. Jana Rosičová – od tohto roku boli prerozdelené finančné prostriedky na školy vo výške 95 
% skutočnej potreby na teplo.  
 
     Mgr. Jozef Zobka – podal bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – požiadať o ekonomický audit pre základné školy – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   analýzu stavu základných 
a materských škôl v roku 2007.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: Mgr. Juraj Skrip - spolu 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 44/2007  
 
 
 
K bodu 11) Delegovanie zástupcov mesta do mestskej školskej rady 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, vedúci 
oddelenia školstva.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Mgr. Jozef Zobka – podal bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   d e l e g u j e   do Mestskej školskej rady v Snine:  

- Mgr. Ľubov Rehákovú – predsedníčka Komisie školstva pri MsZ v Snine,  
- Ing. Janu Rosičovú – poverená vedením MsÚ Snina. 

 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
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zdržal sa: Mgr. Ľubov Reháková – spolu 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 45/2007  
 
 
 
K bodu 12) Informácia o projektoch „Rekonštrukcia výrobných hál Snina“ a „Priemyselný  

park Snina“  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali Ing. Marián Výhonský, 
vedúci oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP, Ing. Marta Mrázová, útvar regionálneho rozvoja a JUDr. 
Ján Holota, právnik.    
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e    n a    v e d o m i e   informáciu o projektoch 
„Rekonštrukcia výrobných hál – Snina“ a „Priemyselný park Snina“,    o d v o l á v a    Ing. 
Svätoslava Husťáka, Ing. Mariána Kníža a Ing. Jána Harmaňoša – zástupcov mesta Snina zo 
Záujmového združenia Priemyselný park Snina,   u k l a d á   Mestskému úradu v Snine podať 
výpoveď z Príkaznej zmluvy uzatvorenej medzi mestom Snina a Záujmovým združením PP Snina 
zo dňa 16. 12. 2004,   s c h v a ľ u j e   uzatvorenie Dodatku č. 4 k Zmluve o dielo uzatvorenej 
medzi Mestom Snina a Ing. arch. Alexandrom Kobanom.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: Ing. Ján Harmaňoš – spolu 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 46/2007  
 
 
 
K bodu 13) Zmluva o nájme hrobového miesta 
 
     Písomný materiál predložil Ján Pavlík, riaditeľ VPS Snina. Spracoval Štefan Hodničák, vedúci 
prevádzok VPS Snina.  
  
    Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Ing. Štefan Milovčík – podal bližšie informácie k výstavbe nového cintorína. Poslancom bol na 
kolovanie poskytnutý návrh projektu na výstavbu domu smútku. Mal by byť hneď nad závodom 
Jas. Dúfa, že 01. 11. 2007 bude dom smútku daný do prevádzky.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   návrh Zmluvy o nájme hrobového miesta.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: MUDr. Štefan Čopík – spolu 1 poslanec 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 47/2007  
 
 
 
K bodu 14) Návrh opráv a rekonštrukcia mestských komunikácií pre rok 2007 
 
     Písomný materiál predložil Ján Pavlík, riaditeľ VPS Snina. Spracoval Štefan Hodničák, vedúci 
prevádzok VPS Snina.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Ján Pavlík – podal bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     Ing. Jozef Savka – oboznámil s pripomienkami, ktoré k tomuto materiálu vzniesla komisia na 
ochranu verejného poriadku, bezpečnosti a dopravy. Navrhuje tento materiál stiahnuť z dnešného 
rokovania a dať ho na posúdenie aj do iných komisií.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje materiál stiahnuť z rokovania. Beží však čas, preto by bolo 
dobré, aby MsZ splnomocnilo MsR na prijatie tohto materiálu, pretože najbližšie zasadnutie MsZ 
bude až v máji.  
 
     Ing. Ján Čop – nemyslí si, že každý materiál by mal ísť do každej komisie. Nevidí dôvod, aby 
sa tento materiál stiahol z dnešného rokovania, ale navrhuje schváliť ho tak, ako je predložený.  
 
     Ján Pavlík – nemá dôvod na stiahnutie materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – cesta k Jasu sa nedá porovnať s Ulicou Kollárovou. Ak chceme tohto 
roku robiť sídl. I., treba sa zaviazať, že na budúci rok sa bude riešiť Tabla. Koľko VPS ušetrila na 
údržbe počas zimy? Aj tieto finančné prostriedky treba dať do opráv komunikácií.  
 
     Ján Pavlík – neušetrila VPS, ale mesto. No nevie vyčísliť presnú výšku ušetrených finančných 
prostriedkov.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomná návrh na uznesenie a potom návrh na uznesenie od 
Ing. Jozefa Savku.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – pri úprave mestských komunikácií zohľadniť projekt „Rekonštrukcia 
verejného osvetlenia“ – úloha.  
 
     Ing. Miroslav Balog – navrhuje zvolať poradu VPS, komisie finančnej, komisie na ochranu 
verejného poriadku, prednostu úradu, aby materiál prehodnotili a prepracovali.  
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     JUDr. Iveta Bžánová – návrhová komisia navrhuje najprv hlasovať o pôvodnom návrhu.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   návrh opráv a rekonštrukcie mestských 
komunikácií pre rok 2007.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, 
MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 12 poslancov  
proti: JUDr Iveta Bžánová, Ing. Jozef Savka – spolu 2 poslanci  
zdržali sa: MUDr. Štefan Čopík, Mgr. Juraj Skrip – spolu 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 48/2007  
 
 
 
K bodu 15) Odpustenie pohľadávok športovým klubom za používanie športových zariadení  

mesta 
 
     Písomný materiál predložil Ján Pavlík, riaditeľ VPS Snina. Spracoval Zdeněk Škovran, ekonóm 
VPS Snina.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Ján Pavlík – podal bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   odpustenie pohľadávok športovým klubom vo 
výške ich záväzkov voči Verejnoprospešným službám mesta Snina uvedených v prílohe uznesenia.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton 
Vass – spolu 14 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: JUDr Iveta Bžánová, Mgr. Juraj Skrip- spolu 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 49/2007  
 
 
 
     Ing. Štefan Milovčík – na najbližšie zasadnutie MsZ bude predložený materiál ohľadom úpravy 
futbalového štadióna.  
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K bodu 16) Návrh na vyradenie dlhodobého majetku z evidencie VPS  
 
     Písomný materiál predložil Ján Pavlík, riaditeľ VPS Snina. Spracoval Zdeněk Škovran, ekonóm 
VPS Snina.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Ján Pavlík – podal bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   vyradenie dlhodobého majetku v hodnote 
821.552,60 Sk navrhovaným spôsobom z evidencie VPS mesta Snina.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 16 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 50/2007  
 
 
 
K bodu 17) Návrh na úhradu za používanie tréningového ihriska s umelým trávnikom  

a osvetlením  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, vedúci 
oddelenia školstva.   
  
   Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   cenník úhrady za používanie tréningového 
ihriska s umelým trávnikom a osvetlením v areáli ZŠ Budovateľská 1992/9 Snina:  
 
Žiaci základných škôl na účely povinnej  
telesnej výchovy a tréningov     zdarma 
 
Žiaci stredných škôl     200,- Sk/hod. bez osvetlenia 
       300,- Sk/hod. s osvetlením  
 
Ostatní       300,- Sk/hod. bez osvetlenia 
       400,- Sk/hod. s osvetlením  
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Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 16 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 51/2007  
 
 
 
K bodu 18) Návrh na schválenie finančnej dotácie pre Nadáciu ART.EAST  Snina 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie finančné.  
  
    Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     akad. mal. Andrej Smolák – podal bližšie informácie k projektu Poznaj svojho suseda II. Žiada 
o pomoc pri predfinancovaní tohto projektu. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   poskytnutie finančnej dotácie pre Nadáciu  
ART.EAST  SNINA  vo výške 300.000,- Sk na účel – organizačné zabezpečenie Výtvarného 
festivalu v rokoch 2007 – 2009. 
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – spolu 14 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: Ing. Ján Čop, Ing. Jozef Savka – spolu 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 52/2007  
 
 
 
K bodu 19) Návrh na prerozdelenie finančných dotácií na rok 2007 
 
     Písomný materiál spracoval Pavol Diňa, predseda komisie mládeže, kultúry a športu. Spracovalo 
oddelenie finančné.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e 
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1. prerozdelenie dotácií určených pre športové kluby vo výške 250.000,- Sk tak, ako je 
uvedené v uznesenia, 

2. prerozdelenie dotácií určených pre umelecké súbory vo výške 20.000,- Sk tak, ako je 
uvedené v prílohe uznesenia, 

3. prerozdelenie dotácií určených pre občianske združenia a cirkevné spoločenstvá vo výške 
152.000,- Sk tak, ako je uvedené v prílohe uznesenia, 

4. prerozdelenie dotácií určených pre Animoterapeuticko-jazdecké centrum Snina vo výške 
100.000,- Sk tak, ako je uvedené v prílohe uznesenia, 

u k l a d á   Mestskému úradu v Snine v najbližšej úprave rozpočtu navýšiť rozpočet na kapitole 
občianskych združení o sumu 100.000,- Sk.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, 
MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
spolu 14 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová – spolu 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 53/2007  
 
 
 
K bodu 21) Doplnok uznesenia MsZ č. 1/2006 zo dňa 29. 12. 2006  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie organizačné 
a vnútorných vecí.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Mgr. Katarína Harmaňošová – podala bližšie informácie k materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   doplnok uznesenia MsZ č. 1/2006 zo dňa 29. 
12. 2006 - v časti „schvaľuje“ v bode 3 sa dopĺňa text: „a zároveň dovolenku vo výmere 5 týždňov 
a v zmysle § 152 ods. 5 písm. b) Zákonníka práce, so súhlasom zástupcov zamestnancov, rozšírenie 
okruhu fyzických osôb, ktorým zabezpečí stravovanie,  o Ing. Jána Čopa, zástupcu primátora mesta.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 54/2007  
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K bodu 23) Plán činnosti MsKS na rok 2007  
 
     Písomný materiál predložila  a spracovala MVDr. Gabriela Alušíková, riaditeľka MsKS Snina.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   plán činnosti MsKS v Snine 
v roku 2007.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – spolu 14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 55/2007  
 
 
 
K bodu 24) Informatívna správa o presťahovaní mestskej knižnice  
 
     Písomný materiál predložila  a spracovala MVDr. Gabriela Alušíková, riaditeľka MsKS Snina. 
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – keďže je knižnica v budove MsÚ a ne je možné, aby bola otvorená aj vo 
večerných hodinách, je tu návrh na jej presťahovanie do ZŠ P. O. Hviezdoslava.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu 
o presťahovaní Mestskej knižnice v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – spolu 14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 56/2007  
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K bodu 25) Informácia o pracovnej dobe MsP  
      
     Ing. Štefan Milovčík – tento materiál bude v písomnej podobe pripravený na najbližšie 
zasadnutie MsZ.  
 
     Jaroslav Radoňak – na sídlisku I. bude vysunuté pracovisko MsP a čas, kedy tam budú mestskí 
policajti je takýto: od 10.30 hod. do 11.30 hod a popoludní od 16.00 hod. do 17.00 hod.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – MsP na sídlisku je nevyhnutne potrebná.   
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   ústnu informatívnu správu 
o pracovnej dobe MsP v Snine. 
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 57/2007  
 
 
 
K bodu 26) Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina a zrušenie uznesenia MsZ č. 18/2007  

zo dňa 01. 02. 2007 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Ing. Štefan Milovčík – v meste chýbajú sociálne byty.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – mesto má sociálnych bytov dosť. Ako nazveme to, že mesto hradí za 
niektorých občanov vodu, energiu, nájom a to až do výšky 300 tis. Sk?  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – na mysli máme byty, ktoré by slúžili ako prístrešok na krátky čas pre 
občanov v núdzi.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e 
- odpredaj bytov:  

- č. 42 na Ul. Kukučínovej 2041 v Snine, postavený na parcele č. KN 326/4, č. KN 326/13, 
k.ú. Snina,  
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- č. 22, 30, 46, 53 na Ul. Komenského 2660 v Snine, postavených na parcele č. 

KN 857/63, k.ú. Snina,   
- č. 23, 28, 39, 41 na Ul. Komenského 2665 v Snine, postavených na parcele č. KN 857/62, 

k.ú. Snina,  
- č. 15, 24, 35, 38, 43, 51, 66 na Ul. Palárikovej 1603 v Snine (bývalý internát SOUS), 

postavených na parcele č. KN 7522/3, k.ú. Snina,  
- spoluvlastnícky podiel na spoločných častiach a spoločných zariadeniach, 
- pozemkov z vlastníctva mesta Snina  
v zmysle zákona  NR SR č. 182/1993 Z.z. v znení neskorších zmien a doplnkov a v súlade uznesení 
MsZ č. 330/2004 zo dňa 13. 05. 2004, č. 732/2005 zo dňa 15. 12. 2005  podľa priloženého zoznamu 
s podmienkou úhrady nákladov súvisiacich s prevodom zo strany kupujúcich,   r u š í   uznesenie 
MsZ č. 18/2007 zo dňa 01. 02. 2007, časť 3. 
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 58/2007  
 
 
 
K bodu 27) Zmena časti uznesenia MsZ č. 949/2006 zo dňa 19. 10. 2006 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
   
   Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Marta Savková – podala bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   zmenu časti uznesenia MsZ č. 949/2006 zo 
dňa 19. 10. 2006 a to:  

- odpredaj pozemku parc. č. KN 3958/513 vo výmere 351 m2, druh pozemku – ostatná 
plocha, KN 3958/499 vo výmere 42 m2, druh pozemku – ostatná plocha a KN 3958/497 vo 
výmere 76 m2, druh pozemku – ostatná plocha, z 500,- Sk/m2 na 250,- Sk/m2, t.j. za cenu 
117.250,- Sk pre spoločnosť BANDER, s.r.o., Perečínska č. 2736, Snina, v zastúpení Jozef 
Sedláček. 

     Ostatná časť uznesenia ostáva nezmenená.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 16 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
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     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 59/2007  
 
 
 
K bodu 28) Zmena uznesenia MsZ č. 905/2006 zo dňa 25. 07. 2006  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Ing. Jana Rosičová – podala bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   m e n í    v uznesení MsZ č. 905/2006 zo dňa 25. 07. 2006 
kúpnu cenu za pozemky z 384,75 Sk/m2 na 387,71 Sk/m2.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 16 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 60/2007  
 
 
 
K bodu 29) Zmena uznesenia MsZ č. 777/2006 zo dňa 14. 02. 2006  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Marta Savková – podala bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     MUDr. Jozef Homza – vypracovať statický posudok na obytný blok 2663 na Ul. Komenského 
úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   zmenu uznesenia MsZ č. 777/2006 zo dňa 14. 
02. 2006: 

1. Postup pri odpredaji bytov v bytovom dome na Ul. Komenského 2663 v Snine, 
2. Zľavy z ceny bytov vypočítanej podľa zákona NR SR č. 182/1993 Z.z. takto:  

- zľavu z ceny bytov vypočítaných podľa zákona NR SR č. 182/1996 Z.z. v bytovom dome na Ul. 
Komenského 2663 v Snine vo výške 50 %.  
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Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: MUDr. Jozef Homza – spolu 1 poslanec 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 61/2007  
 
 
 
K bodu 30) Zmena uznesenia MsZ č. 957/2006 zo dňa 09. 11. 2006 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Ing. Jana Rosičová – podala bližšie informácie k materiálom číslo 30 a 31,keďže spolu súvisia.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   m e n í    uznesenie MsZ č. 957/2006 zo dňa 09. 11. 2006 
v prvej vete takto:  
suma vo výške 3.000.000,- Sk sa nahrádza sumou vo výške 5.000.000,- Sk a dopĺňa sa veta: 
„Nájomné vo výške 2.000.000,- Sk je splatné do 30. 04. 2007“.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 16 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 62/2007  
 
 
 
K bodu 31) Zrušenie uznesenia MsZ č. 966/2006 zo dňa 22. 11. 2006  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í   uznesenie MsZ č. 966/2006 zo dňa 22. 11. 2006,     
u k l a d á   konateľovi Nemocnice Snina, s.r.o., Snina predložiť prehľad o použití finančných 
prostriedkov z odpusteného nájomného za rok 2006.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 16 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 63/2007  
 
 
 
K bodu 33) Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku 1253/33 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj 
pozemku parc. č. KN 1253/33 vo výmere 17 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, za cenu 425,- 
Sk, t.j. 25,- Sk/m2 pre Dezidera Ferenca, bytom Snina.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 64/2007  
 
 
 
K bodu 34) Zriadenie vecného bremena pre Hoang Van Diepa  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ú h l a s í   so zriadením vecného bremena k pozemkom: 

- parc. č. KN 467/28 vo výmere 216 m2, druh pozemku – zastavaná plocha,  
- parc. č. KN 467/12 vo výmere 2055 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, 
- parc. č. KN 467/9 vo výmere 999 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, 
- parc. č. KN 467/8 vo výmere 1315 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, 

k.ú. Snina, zapísané na LV č. 3200 – Mesto Snina a to pre Hoang Van Diep – MEKONG, 
Gagarinova 1571, Snina, ktoré spočíva v povinnosti vlastníka predmetných pozemkov, ktorým je 
Mesto Snina, strpieť vedenie plynovej prípojky cez predmetné pozemky podľa priloženého GP č. 
34823123-14/2007 zo dňa 05. 02. 2007, vyhotoveného Geodetickým združením Snina – Ing. 
Jaroslav Vasilečko a Peter Dubjak, Partizánska 1057, v prospech Hoang Van Diepa – MEKONG, 
Gagarinova 1571, Snina.  
     Vecné bremeno sa zriaďuje za odplatu a to vo výške 20 % z ceny pozemkov v takom rozsahu, 
v akom má byť vecné bremeno zriadené (dĺžka prípojky x ochranné pásmo x 20 % z ceny 
vypočítanej podľa prijatých Zásad na odpredaj pozemkov na podnikateľské účely v meste Snina), 
t.j. 40.090,- Sk.  
(41,76 m x 4 m x 20 % z 1.200,- Sk/m2).  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan 
Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – spolu 14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 65/2007  
 
 
 
K bodu 36 a ) Žiadosť o stanovisko k zriadeniu súkromnej špeciálno-pedagogickej poradne  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, vedúci 
oddelenia školstva.  
 
     Mgr. Jozef Zobka – podal bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ú h l a s í   so zriadením súkromnej špeciálno-pedagogickej 
poradne žiadateľky Mgr. Jany Mihókovej, bytom Snina.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 16 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 66/2007  
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K bodu 36 b)  Zmena uznesenia MsZ č. 9/2007 zo dňa 01. 02. 2007  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Marián  Výhonský, 
vedúci oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP.   
 
     Ing. Štefan Milovčík – na návrh mestskej rady je tu predložený návrh na rozšírenie plánu 
investičných akcií o akciu „Rozšírenie parkoviska a úprava vstupu do areálu nemocnice“.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – poslanecký návrh je doplniť ešte ďalšiu akciu „Revitalizácia kaštieľa 
a historického parku“.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – na VÚC poslať žiadosť ohľadom pozemkov pod kaštieľom.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – žiadosť bola podaná, pracujeme na tom.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala doplnený písomný návrh na uznesenie.  
 
     Ing. Ján Čop – návrh JUDr. Bžánovej dať najprv na prejednanie do komisií MsZ a až potom 
o tom hlasovať.  
 
     Daniela Galandová – 04. 04. 2007 o 16.00 hod. bude stretnutie všetkých, ktorý majú záujem 
o riešenie problematiky kaštieľa a priľahlého parku.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   zmenu uznesenia MsZ v Snine č. 9/2007 zo 
dňa 01. 02. 2007, ktorým bol schválený plán investičných akcií a doplňuje prioritné investičné akcie 
o akcie:  

- Rozšírenie parkoviska a úprava vstupu do areálu Nemocnice, s.r.o., Snina, 
- Revitalizácia kaštieľa a historického parku, 

u k l a d á   predložiť na najbližšie zasadnutie MsZ koncepciu riešenia a zoznam aktivít, ktoré by sa 
na tomto území mohli rozvíjať.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 16 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 67/2007  
 
 
 
K bodu 36 c) Návrh na opravu fasády Kultúrneho a spoločenského strediska  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Marián  Výhonský, 
vedúci oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP.   
 
     Ing. Marián Výhonský – cenová ponuka na čelnú stenu a časť bočnej steny je na 1.200.000,- 
Sk.  
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     Ing. Štefan Milovčík – v MsKS treba vybudovať výťah pre telesne postihnutých, 
pretože sa nemôžu dostať na kultúrne podujatia.  
 
     Ing. Miroslav Balog – suma je príliš vysoká.  
 
     Ing. Marián Výhonský – v ponuke je aj zateplenie budovy nie iba oprava fasády.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prehodnotiť výšku nájmu za priestory v MsKS, pretože do kultúrneho 
domu treba vrátiť ľudí – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   opravu fasády budovy Kultúrneho 
a spoločenského strediska v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
spolu 14 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: – Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip – spolu 2 poslanci 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 68/2007  
 
 
 
K bodu 36 d) Návrh členov do komisií Mestského zastupiteľstva v Snine – voľba  

podpredsedu  komisie ochrany verejného poriadku, bezpečnosti a dopravy 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   v o l í   Ing. Annu Fariničovú, Snina, členku komisie ochrany 
verejného poriadku, bezpečnosti a dopravy za podpredsedu tejto komisie.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – spolu 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: Ing. Štefan Nevoľník – spolu 1 poslanec 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 69/2007  
 
 
 
K bodu 36 e) Poskytnutie zálohovej platby pre dopravcu Jaroslava Zarembu - EJZATOUR 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ú h l a s í   s poskytnutím zálohovej platby pre dopravcu 
Jaroslava Zarembu EJZATOUR, autobusová doprava, Ul. budovateľská 1430/1, 069 01 Snina, vo 
výške 40.000,- Sk na prepravu zamestnancov vo večerných hodinách.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 16 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 70/2007  
 
 
 
K bodu 36 f) Zmena prílohy uznesenia MsZ č. 12/2007 zo dňa 01. 02. 2007  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   zmenu uznesenia MsZ č. 12/2007 zo dňa 01. 
02. 2007 takto:  
Komisia školstva:  
vypúšťa člena komisie „Mgr. Mária Kovaľová, Strojárska 1831/90, Snina“ a dopĺňa nového člena 
komisie „Mgr. Mária Kovaľová, Palárikova 1621, Snina“.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – spolu 16 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 71/2007  
 
 
 
     Zasadnutie MsZ viedol Ing. Ján Čop, zástupca primátora, nakoľko pán primátor musel služobne 
odcestovať.  
 
 
K bodu 35) Interpelácia poslancov  
 
     Ing. Jozef Savka – žiada o písomnú odpoveď na otázku, aká bola výška finančných 
prostriedkov v prebytku hospodárenia mesta k 31. 12. 2006 – úloha.  

                – nájsť peniaze v rozpočte a osloviť aj starostov okolitých obcí na 
vybudovanie sociálneho zariadenia na autobusovom nástupišti – úloha.  

 



 27 
 
     Mgr. Ľubov Reháková – bude demontovaná vianočná výzdoba? Odporúča to demontovať, 
pretože sa zničí.  
 
     Ján Pavlík – väčšia vianočná výzdoba bola demontovaná, malá bola ponechaná. Takto je to aj 
v iných mestách.  
 
     MUDr. Jozef Homza – budú vyčlenené financie na výmenu okien v novej poliklinike? Pre 
pohotovostnú službu je potrebné dobudovať hygienické zariadenia.  
 
     MUDr. Andrej Kulan – s problémom vybudovania hygienických zariadení pre pohotovostnú 
službu sa bude zaoberať Nemocnica Snina, s.r.o., pretože je to jej problém.  
 
     Marta Savková – na ďalšiu rekonštrukciu novej polikliniky budú vyčlenené ďalšie finančné 
prostriedky.  
 
     Ján Pavlík – najprv však treba odborníka na strechu, pretože tá je prvoradá.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – riešiť parkovanie áut na Hámorskej ulici hneď za križovatkou pri 
Združenej strednej škole, umiestniť tam dopravnú značku – úloha,  
         - žiada podať informáciu ohľadom bezplatného internetu,  

     – prehodnotiť činnosť MsP, označiť mestských policajtov menovkami, 
zverejniť ich mobilné telefónne čísla, vyčleniť im regióny – úloha.  

 
     Ing. Ján Čop – MsP sa budeme zaoberať na najbližšom zasadnutí MsZ.  
 
     Ján Pavlík – parkovanie za križovatkou – nesmie sa tam parkovať podľa zákona. Značku tam 
umiestniť nemôžeme.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – potom musí konať MsP a pokutovať parkujúcich.  
 
     Jaroslav Radoňak – pokutovanie nie je v kompetencii MsP. Môžeme iba odfotiť parkujúce autá 
a postúpiť to na OO PZ na ďalšie riešenie.  
 
     Mgr. Katarína Harmaňošová – čo sa týka bezplatného internetu, informáciu predloží na 
najbližšie zasadnutie MsZ.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – pýta sa, kto zastupuje JUDr. Holotu počas jeho neprítomnosti.  
 
     Ing. Jana Rosičová – JUDr. Holota nie je zamestnancom mesta, je platený na základe 
mandátnej zmluvy. Náhradu za neho nemáme žiadnu.  
 
      Ing. Miroslav Balog – pýta sa, či nie je možné stiahnuť policajtov MsP z prechodov. Ich 
prítomnosť je tam zbytočná. Iba tam odstoja, nereagujú na jazdu áut a chodcov.  
 
     Ing. Ján Čop – je to zatiaľ v diskusii.  
 
     Jaroslav Radoňak – je to príkaz bývalého primátora, ak to primátor odvolá, nebudú policajti 
stáť pri školách.  
 
     MUDr. Andrej Kulan – dať do poriadku pletivo na betónovom ihrisku na Komenského ulici pri 
základnej škole -  úloha.  
 
     Ing. Ján Čop – plot sa tam zlikviduje, je tam zbytočný.  
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     MUDr. Miroslav Suchý – koľko učiteľov podpísalo výzvu?  
 
     Mgr. Jozef Zobka – 27. 03. 2007 sme dostali výzvu ohľadom akcie na deň učiteľov – akcia 
prebehla k spokojnosti. Koľko učiteľov výzvu podpísalo, to nevie.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – dnes pred začiatkom MsZ komisia školstva túto problematiku 
preberala. Vzali ju na vedomie a prijala k tomu aj uznesenie. Iniciatíva vyšla zo ZŠ 1. mája a mala 
130 podpisov. Podporili ju aj MŠ a SŠ.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová -  podať informáciu o zavedení bezplatného internetu. Zakúpiť vysielač, 
umiestniť ho do budovy MsÚ, aby pokryl námestie. Taktiež zakúpiť web kameru a napojiť ju na 
webovú stránku mesta – využívať ju hlavne počas rôznych aktivít, ktoré sa konajú na námestí – 
úloha.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – mesto už web kameru má. Blok za priemyslovkou. Doručí adresu.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – poďakoval učiteľom za ich namáhavú prácu.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – poďakovala MsP za urýchlené riešenie situácie v budove obvodného 
úradu.  
 
 
 
K bodu 37)  Záver  
 
     Ing. Ján Čop – poďakoval všetkým za účasť a poprial príjemné prežitie veľkonočných sviatkov 
a ukončil zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine.  
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík        Ing. Jana Rosičová 
       primátor                poverená vedením MsÚ 
 
 
 
Overovatelia:  - MUDr. Jozef Homza 
 
   - Mgr. Juraj Skrip  
 
 
 
 
Snina 05. 04. 2007  
 
 


	Z Á P I S N I C A
	Mgr. Ľubov Reháková – nesúhlasí s doplnením článku 12, bod 1, písmeno f) v časti týkajúcej sa fajčenia pri školách.
	Mgr. Juraj Skrip – treba urobiť energetický audit na školách, aby sme vedeli, ktorá škola koľko potrebuje na teplo, aby učitelia neboli krátení na platoch z dôvodu plnenia si povinností voči Tenergu.
	JUDr. Iveta Bžánová – poslanecký návrh je doplniť ešte ďalšiu akciu „Revitalizácia kaštieľa a historického parku“.



